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A Peca-tónál megszüntetett gyalogos híddal összefüggő kérdésekről

Az 1/1999. (I. 14.) KHVM rendeletnek megfelelően Biatorbágy Város Önkormányzata még 
2007-ben Qaliplan Kft.-t bízta meg az Önkormányzat kezelésében lévő hidak vizsgálatával. 

A vizsgálatok elkészültek, melyről a Qualiplan Kft. írásos és fotókkal dokumentált vizsgálati 
anyagot nyújtott. 

A szakértő a vizsgálati anyag végén jelezte, hogy a híd balesetveszélyes, és annak azonnali  
lezárását javasolja a forgalom elől.

Biatorbágy  Város  Képviselő-testülete  11/2009  (02.26.)  Öh.  számú  határozatában  a 
Qualiplan Kft.  szakértői  véleménye  alapján elrendelte  a  Peca  tavi  gyalogos híd azonnali 
lezárását a forgalom elöl. 

A  Peca  tavi  lakosok  bejelentése  szerint  a  gyalogoshíd  hiánya  nagyon  megnehezíti 
közlekedésüket, mert a környéken lakóknak a híd hiánya miatt több kilométer kerülőutat 
kell megtenniük.

A  Qualiplan  Kft.  szakértői  szerint  egy  új  ~1,2  m  széles  híd  becsült  építési  költsége 
tervezéssel, engedélyekkel együtt várhatóan 15 millió Ft. 

Biatorbágy, 2011. január 11.
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Határozati javaslat

Biatorbágy Város Képviselő-testülete
…./2011 (…..)Öh. sz.

határozata

A Peca-tónál megszüntetett gyalogos híddal összefüggő kérdésekről

Biatorbágy  Város  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Peca-tónál  megszüntetett  gyalogos 
híddal összefüggő kérdésekről szóló előterjesztést.

A Képviselő-testület elrendeli a megszüntetett gyalogos híd helyén megépítendő új gyalogos 
híd megterveztetését és engedélyeztetését.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert vonatkozó szerződések megkötésére.

A  Képviselő-testület  a  tervekhez  és  az  engedélyekhez  szükséges  forrást  2011.  évi 
költségvetésében biztosítja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2011. július 31.


